
RESULTATENOVERZICHT 
  
Raadsbijeenkomst 21 november 2023 - Oordeelsvorming 
Raadsvergadering 21 november 2023 - Besluitvorming

  
Wat brengt dit overzicht in beeld:
- door de raad genomen besluiten;
- toelichting en door het college van B&W gedane toezeggingen; 

Onderdeel: Agendapunten
AP Korte omschrijving agendapunt POHO 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W

21 november 2023 – oordeelsvorming

1. Opening Om 19.30 uur. Voorzitter mevr. M. van Dongen opent de oordeelsvormende 
raadsbijeenkomst.

2. Vaststellen definitieve agenda De agenda wordt vastgesteld.

2.1 Uitreiking Rien Luijkx Klare Taal 
Bokaal

De Rien Luijkx Klare Taal Bokaal
wordt uitgereikt aan de heer Ad 
Adriaans.

2.2 Vertrek raadsadviseur / 
plaatsvervangend griffier

3. Informatieronde
3.1 Vragenhalfuur MG Dhr. Coppens (Senioren 

Veldhoven) inzake 
Energielabels gebouwen

Dhr. Cattenstart (Hart voor 
Veldhoven) inzake Zebrapaden

Weth. Giesbertz licht toe dat het bericht in het ED niet 
helemaal correct is. Er zijn 42 openbare gebouwen, waarvan 
er 4 het label rood hebben, dus 10%. Daarnaast zijn er nog 3
gebouwen met label oranje. Voor de schoolgebouwen geldt 
dat in de begroting al middelen beschikbaar zijn gesteld voor
renovatie. Voor de gymgebouwen wordt dit onderzocht. Voor
het overige komt er een routekaart nadat de nota 
maatschappelijk vastgoed is vastgesteld.

Weth. Giesbertz licht toe dat er zorgvuldige afwegingen 
worden gemaakt waar zebrapaden komen, vastgelegd in het
GVVP, volgens de CROW normen. De situatie die is 
aangekaart is in overleg met Severinus zo vormgegeven. Als 
er behoefte bestaat vanuit Severinus kunnen zij altijd met de
gemeente in gesprek hierover.



Dhr. Van der Velden (GBV) 
inzake Huisvesting daklozen 
Provincialeweg

Dhr. Van Daele (VVD) inzake 
Elektra nieuwe school 
Zilverackers

Dhr. Van de Looij (GBV) inzake 
Elektra nieuwe school 
Zilverackers

Dhr. Saris (VVD) inzake Opvang 
Oekraïense vluchtelingen

Dhr. Stroeks licht het proces met Springplank040 en 
omwonenden toe. Over de verbeterpunten in dit proces 
heeft vanuit de gemeente terugkoppeling richting 
Springplank040 plaatsgevonden. Daarnaast meldt hij dat het
verzoek is gedaan om het regionale beleid over dit 
onderwerp nog eens tegen het licht te houden. 

Weth. Giesbertz beschrijft het proces. Eind oktober heeft 
Enexis de gemeente laten weten dat ze de benodigde 
capaciteit voor de school niet kan leveren. Vervolgens heeft 
Enexis laten weten geen gebruik te maken van de 
mogelijkheden van prioritering voor maatschappelijke 
voorzieningen. Op verschillende manieren wordt getracht 
om hier verandering in te brengen, op het niveau van de 
MRE, via de gedeputeerde en de juridische mogelijkheden 
worden onderzocht. De school gaat zeker open maar liefst 
wel met een duurzame energievoorziening en daar is de 
inzet op gericht. Intern wordt gewerkt aan een 
impactanalyse van de netcongestie. Er zijn geen andere 
scholen die momenteel last hebben van het probleem. Voor 
bedrijven is dit wel aan de orde. Nieuw te vestigen bedrijven 
lopen hier tegen aan, dit is een landelijk probleem. Op De 
Run 1000 is met in samenwerking bezig om te zoeken naar 
alternatieven. Dit zal de komende jaren nog een probleem 
zijn.

Weth. Giesbertz licht toe dat het college het noodgebouw 
ook als een kans zag. Enexis heeft echter laten weten dat  
een bouwaansluiting niet mee kan verhuizen. Dit geldt ook 
voor bedrijfsgebouwen. Op dit moment kijkt de huisadvocaat
naar de mogelijkheden om Enexis juridisch aan te sporen om
te leveren. 

Portefeuillehouder Delhez memoreert aan de 
raadsinformatiebrief d.d. 11 juli 2023. De huidige bewoners 
van de panden zijn bruikleenbewoners (“anti-kraak”). Zij 
weten dat de bruikleen op korte termijn beëindigd kan 
worden, en daar staat een lage bruikleenvergoeding 
tegenover. De gemeente heeft in oktober aan de 
bruikleenbeheerders kenbaar gemaakt dat de panden 
leeggemaakt moeten worden, en zij hanteren een termijn 
van 28 dagen. Een voorwaarde van de 
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https://gemeenteraad.veldhoven.nl/Documenten/23-wk28-I-Informatiebrief-Uitwerking-van-7-panden-voor-tijdelijke-huisvesting-van-Oekraiense-onthee.pdf


bruikleenovereenkomst is het hebben van een back-up 
adres. Ook wordt gekeken naar een nieuwe woning volgens 
dezelfde constructie.
Weth. Van Brakel licht toe dat Woonbedrijf erkent dat de 
kwaliteit van de tijdelijke woningen het afgelopen jaar enorm
achteruit is gegaan en dat een deel niet meer bewoonbaar 
is. De gemeente heeft aangegeven aan Woonbedrijf dat hier 
een actieplan voor vervanging op moet komen.
Dhr. Horsten vraagt naar de aantallen vluchtelingen die nog 
opgevangen moeten worden en zit er voldoende match 
tussen het aantal Oekraïense vluchtelingen dat we nog 
willen/moeten opvangen en het aantal woningen dat nu 
vrijkomt. Portefeuillehouder Delhez zegt toe dit schriftelijk te
zullen beantwoorden.

3.2 Mededelingen vanuit de raad over de 
regionale samenwerkingsverbanden 
e.a.

Dhr. Horsten inzake zienswijzen 
regionale 
samenwerkingsverbanden

Dhr. Horsten kondigt aan dat de raadswerkgroep regionale 
samenwerking bezig is diverse zienswijzen te formuleren. 
Deze komen vervolgens naar de raad.

3.3 Mededelingen vanuit het college van 
Burgemeester & Wethouders 

Weth. Van Brakel inzake SBI 
subsidies

Weth. Van Brakel meldt goed nieuws. De gemeente krijgt 
SBI-subsidie (start bouw impuls) voor 2 projecten: de 
Musketiers en de Djept. 

4. Artikel 42 vragen Er zijn geen beantwoorde art. 
42 vragen

5 Spreekrecht Burgers Er zijn twee insprekers inzake 
Vaststellen Mobiliteitsvisie 
2040:
 Dhr. De Bruijn, namens 

Seniorenraad en 
Fietsersbond Veldhoven

 Dhr. Roijers

De inspreekbijdragen zijn na te kijken via het 
raadsinformatiesysteem bij dit agendapunt.

6. Raadsvoorstellen
6.1 Vaststellen Mobiliteitsvisie 2040 JR De oordeelsraad adviseert dit 

agendapunt als bespreekstuk 
te agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 12 
december 2023

Diverse fracties stellen vragen en/of uiten zorgen over 
onderwerpen als autogebruik, het realiteitsgehalte van de 
visie dan wel het uitgaan van de innovatieve, toekomstige 
ontwikkelingen in de visie, het openbaar vervoer en het 
centrum. Naast beantwoording van de vragen en 
adressering van de zorgen, licht weth. Rooijakkers toe hoe 
deze visie zich verhoudt tot het GVVP en het toekomstig 
verkeersplan en de mobiliteitsprogramma’s die nog 
uitgewerkt zullen worden. De wethouder verwacht medio 
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2024 een eerste schets van een programma te kunnen 
overleggen.

De fracties van CDA, GroenLinks&PvdA en Senioren 
Veldhoven spreken uit dat het onderwerp als hamerstuk 
geagendeerd mag worden voor de besluitvormende 
raadsvergadering. De fracties van GBV en VVD spreken 
nadrukkelijk uit dat het onderwerp als bespreekstuk terug 
moet komen op de besluitvormende agenda. 

Geconcludeerd wordt dat dit agendapunt als bespreekstuk 
wordt geagendeerd voor de besluitvormende 
raadsvergadering van 12 december 2023. 

6.2 Vaststellen Verlenging 
Huisvestingsverordening 
Veldhoven

CvB De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als hamerstuk te 
agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 12 
december 2023

De fracties van D66 en GBV stellen vragen bij de 
voortvarendheid van het proces om te komen tot een nieuwe
verordening. Weth. Van Brakel licht toe dat de 
woningcorporaties hebben verzocht te wachten met een 
nieuwe huisvestingsverordening. Voor wat betreft het 
landelijke beleid licht de wethouder toe dat in principe 
hierop wordt gewacht, maar als dit te lang duurt, het college
eerder bij de raad terug komt. 

6.3 Vaststellen Beleidsplan 
Schulddienstverlening

HS De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als hamerstuk te 
agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 12 
december 2023

Weth. Van Brakel beantwoordt diverse vragen van fracties 
en licht toe dat er in 2024 wordt gewerkt aan het bredere 
armoedebeleid, maar dat op dit moment niet kan worden 
gezegd wanneer een stuk aan de raad wordt aangeboden. 
De wethouder zegt toe dat de stand van zaken medio 2024 
zal worden toegelicht aan de raad. Dit is in lijn met de 
laatste zinssnede in de beantwoording van de technische 
vragen van de VVD.

6.4 Vaststellen Verordening tot 
wijziging van de Algemene 
plaatselijke verordening

MD De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als hamerstuk te 
agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 12 
december 2023

Diverse fracties stellen vragen over de verlenging van de 
indieningstermijn van de evenementenvergunning en de 
gevolgen daarvan. Portefeuillehouder Delhez licht toe dat de
APV regels stelt, en dat de uitvoering in de diverse 
portefeuilles van de collegeleden zit. Weth. Van Broekhoven 
heeft het onderwerp evenementen in zijn portefeuille en 
beantwoordt de gestelde vragen. De vragen van de fractie 
van Senioren Veldhoven zijn nog niet afdoende beantwoordt 
om dit onderwerp, net als de overige fracties, als hamerstuk 
te kunnen beschouwen. Volgens de afspraak in de raad 
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https://gemeenteraad.veldhoven.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Oordeelsvormend/2023/21-november/19:30/Vaststellen-Beleidsplan-Schulddienstverlening/Beantwoording-technische-vragen-VVD-Beleidsplan-Schulddienstverlening-V15112023-A17112023.pdf
https://gemeenteraad.veldhoven.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Oordeelsvormend/2023/21-november/19:30/Vaststellen-Beleidsplan-Schulddienstverlening/Beantwoording-technische-vragen-VVD-Beleidsplan-Schulddienstverlening-V15112023-A17112023.pdf


wordt het onderwerp vooralsnog wel als hamerstuk 
geagendeerd voor de besluitvormende raadsvergadering, 
tenzij Senioren Veldhoven via de griffie laat weten dit nog te 
willen bespreken in de vergadering.

6.5 Vaststellen Reglement van orde 
van de raad 2023

MD De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als bespreekstuk 
te agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 12 
december 2023

De afspraak binnen de raad is dat oordeelsvormende 
raadsbijeenkomsten en besluitvormende 
raadsvergaderingen tot uiterlijk 23.00 uur duren. Gelet op de
tijd is er geen ruimte meer voor inhoudelijke behandeling 
van dit agendapunt. Afgesproken wordt dat dit onderwerp 
als bespreekstuk wordt geagendeerd voor de 
besluitvormende raadsvergadering. En tevens besproken 
wordt in de presidium vergadering van 22 november 2023.

7. Sluiting De voorzitter sluit de 
bijeenkomst om 22.52 uur

21 november 2023 – besluitvorming

1. Opening De voorzitter opent de 
vergadering om 22.54 uur

Voorzitter de heer Delhez opent de besluitvormende 
raadsvergadering.

2. Beëindiging arbeidsovereenkomst 
plaatsvervangend griffier

MD Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(28 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

3. Sluiting De voorzitter sluit de 
vergadering om 22.56 uur
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